

Looking for a

Bilingual Pastor for Chinese Evangelical Free Church (CEFC) of Panama

The bilingual Pastor will lead Chinese Evangelical Free Church (CEFC) in Panama, which is a multicultural church family under the lordship of Jesus Christ to make disciples of all nations. CEFC-Panama has about 90 members (70 adults and 20 children) worshipping our Lord in three languages – Cantonese, Spanish, and Mandarin. The Pastor, preferably is fluent in Mandarin and Cantonese, is responsible for leading and nurturing believers to develop spiritually and become leaders of the church. If interested, please reply to mission@cefcla.org."

雙語牧師將領導巴拿馬的華人播道會（CEFC-Panama），這是一個元首耶穌基督的多元文化教會，希望所有人成為主的門徒。CEFC-Panama 擁有約 90 名成員（70 成人和 20 兒童）以三種語言（廣東話，西班牙語和普通話）敬拜我們的主。牧者最好能說流利的普通話和廣東話，負責領導和培養信徒在靈性上發展並成為教會的領袖。如果有興趣，請回覆

Mission@cefcla.org。

Alice Kwok - CEFC-LA Mission Committee

1111 S. Atlantic Blvd, Monterey Park CA 91754